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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
PROCES VERBAL, din 11 august 2014

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 11.08.2014, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr. 817 / 07.08.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 18 consilieri locali
din numarul total de 21 de consilieri locali atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin.
(1) din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face precizarea ca absenteaza d-nii consilieri Dragos Puiu Horhocea,
Dorian Alecsandrescu, precum si dl. consilier Gheorghita Berbece.

La sedinta participa:
? d-na Micsunica Baciu - director Directia resurse umane;
? d-na Cristina Dascalescu - sef serviciu, Directia administratie publica;
? d-na Simona Poieana - Directia economica;
? d-na Diana Decuseara - Arhitect sef;
? d-nul Marian Mihu - serviciu comunicare;
? d-na Carmen Pascaru- consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
In continuare dl. Presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan prezinta proiectul ordinii de zi:
1. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;
2. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al Municpiului Focsani pe anul 2014;
Nu sunt discutii, se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 voturi "pentru".
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani.
Dl. consilier Lilian Ilie „observ ca nu este nimeni dintre reprezentantii de la ENET in sala, or fi in concediu. Nu stiu de ce trebuie
sa giram la infinit incompetenta si nepriceperea unui manager care de cate ori l-am avut langa noi, ori in comisie, ori in
sedintele de plen ne povestea foarte frumos cum dansul reuseste sa rezolve din problemele de la ENET. Numai din pacate
observam ca iarasi ne intrunim intr-o sedinta extraordinara de data asta, in care trebuie sa alocam 12 miliarde de lei vechi din
bugetul local, buget din taxele si impozitele cetatenilor municipiului Focsani. Probabil ca pana la urma trebuie sa punem stop la
lucrurile astea si in sensul acesta, cel putin eu astazi ma voi abtine de a vota acest lucru."
Dl. consilier Lionida Milea „eu vroiam sa intreb acelasi lucru, de fapt nu este nimeni de la ENET, din reprezentantii ENET-ului,
aveam si noi niste intrebari de adresat referitor la cati bani s-au incasat pana acum de la populatie? Cat mai avem de achitat la
GDF SUEZ? Care este situatia ENET-ului in momentul acesta? Dar vad ca nu este nimeni in sala si
Dl. presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan „am inteles de la dl. secretar ca au fost invitati, dl. director Merchea este la
Bucuresti la Minister, iar dl. director adjunct este prins intr-o sedinta la Prefectura Vrancea."
Dl. consilier Aurel Bacu „in conditiile acestea ii adresam dl-lui Merchea si colectivului de la ENET rugamintea ca in maxim intr-o
saptamana sa faca o informare vis-a-vis de situatia exacta a datoriilor pe care le are ENET, iar aceasta informare sa fie emisa
si presei ca sa stie si cetatenii care este situatia exacta la ENET."
Dl. presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan „sa se consemneze in procesul verbal cele relatate."
Dl. consilier Catalin Vrabie „suntem cu totii de acord ca astazi trebuia sa fie cineva de la ENET. Si eu ma asteptam sa vad pe
cineva, stiam ca directorul este plecat, dar oricum cineva trebuia sa vina si sa ne explice sau macar sa ne raspunda la cateva
intrebari asa cum au spus si colegii mei. Sustin si eu rugamintea de a ni se prezenta aceasta informare si a ni se mai da niste
informatii. Stim cu totii situatia de la ENET, am tot discutat-o, poate nici unul dintre colegi nu poate spune ca nu o cunoastem, o
cunoastem destul de bine, stim ca sunt necesari banii acestia, dar in acelasi timp vrem sa vedem si din partea ENET-ului
disponibilitate in a rezolva situatiile acestea si un pic mai multa grija fata de solicitarile Consiliului Local."
Dl. consilier Radu Nitu „as ruga-o pe d-na Baciu sa terminam odata cu neprezenta multor cadre subordonate Consiliului Local
si Primariei, care beneficiaza de niste fonduri. La fel si la ENET sunt atatia in conducere acolo incat se deleaga unul pe altul. Eu
spun d-na Baciu sa-i sanctionati pentru ca nu este pentru prima data cand sunt persoane care nu vin aici si noi vorbim intre noi
aici si-i ajutam sa-si deruleze o serie de programe si activitati. A doua chestiune pe care vreau sa o spun este o istorie mai
mare cu acest ENET, vreau sa va spun ca nu au facut, nimic, in ultima perioada pentru mentinerea cetatenilor pe ENET. In
conditiile in care au centrala noua, in conditiile in care au retele modernizate, nu in totalitate, dar marea majoritate sunt puse la
punct si a punctelor termice. Factura s-a dublat fata de anul trecut si foarte multi cetateni se vor retrage. O sa ramana dl.
Merchea sau dl. Visan ca a fost si el putin director sau cine a mai fost dl. Popescu, sa se aseze in capul mesei cu vreo 2-3 care
au parasit din culoarea galbena Consiliul de Administratie si va spune asa „avem acestea trei bune si nu mai avem la ce sa
dam caldura" si noi tot pompam in ei bani. Va spun, cetatenii trebuie sa beneficieze de un confort, de caldura si de apa calda,
dar trebuie sa ne facem treaba pentru ca asa cum mai spuneau niste colegii de-ai nostri aici, au ceva sume importante la
salariu si pentru asta trebuie sa transfere si pentru cetatenii din municipiul Focsani."
Dl. consilier Vasile Vasiliu „eu as spune ca tot mergand si dand bani la ENET-ul acesta s-ar putea sa avem o problema, avand
un fel de monopol la nivel de Focsani s-ar putea sa trebuiasca la un moment dat sa dam voie si la altii care vor sa produca
energie termica. N-ar fi exclus ca la un moment dat sa putem face un fel de referendum la nivel de Focsani sa vedem ce se
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intampla, ce vor oamenii cu ENET-ul acesta, il mentinem sau de fapt il pastram asa ca o „paine calda", il cocolosim si pana
cand luam de la ceilalti care nu dispun de energie termica centralizata, ma refer la cei care au centrale. N-am putea bloca
proiectele frumoase ale Focsani-ului din cauza ENET-ului? Haideti sa ne gandim bine si sa luam o masura mai tarziu pentru toti
focsanenii, nu numai pentru un grup care stau si isi iau caldura si apa calda de la ENET."
Dl. consilier Catalin Vrabie „vreau sa mentionez doar ca acest „grup" are 16.000 de persoane, grupul nu este chiar un grup,
sunt destul de multi la nivelul municipiului Focsani pe care trebuie sa-i avem in vedere. Eu nu spun ca tin parte ENET-ului, dar
sunt 16.000 de apartamente. Grupul acesta este numeros si trebuie sa luam in considerare toate aspectele cand vom lua o
decizie in legatura cu ENET-ul."
Dl. presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan „vreau sa fac si eu un comentariu, chiar daca dl. director nu este de fata, dar
poate asa cum dl. consilier Bacu a solicitat cateva explicatii, cred ca ar putea sa ni le dea si in scris in legatura cu ce s-a
intreprins sau daca exista un plan de marketing sau oricum s-ar numi el de atragere a fostilor clienti ai ENET, avand in vedere
faptul ca societatea beneficiaza din acest an de o centrala noua performanta si care ar reduce costurile cu incalzirea pentru
populatie."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru" si 1 vot „abtinere" al d-lui
consilier Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 219.
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al Municpiului Focsani
pe anul 2014.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru" si1 vot „abtinere" al d-lui consilier Lilian Ilie, devenind
hotararea nr. 220.
 
Dl. presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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